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PROTOKÓŁ Nr I/24 

z I sesji Rady Gminy Krypno 

z dnia 07 maja 2024 r. 

 

I sesja Rady Gminy Krypno IX kadencji odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w 

Krypnie w godzinach od 10.00 do 12.20. 

Otwarcia obrad I sesji dokonał radny senior Pan Bogdan Jurgielewicz , który stwierdził, 

że w sesji udział bierze 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania przez Radę Gminy 

prawomocnych uchwał.  

Prowadzący obrady radny senior powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu Gminy i 

zaproszonych gości, którzy przybyli na sesję – Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej. 

 

Ad.2. Wręczenie radnym i Wójtowi zaświadczeń o wyborze. 

 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Marta Milewicka-Roszkowska 

przedstawiła informację o wynikach wyborów do Rady Gminy wręczyła radnym zaświadczenia 

o wyborze na radnego Rady Gminy Krypno, następnie przedstawiła informację o wynikach 

wyborów na Wójta Gminy Krypno i również wręczyła Wójtowi zaświadczenie o wyborze.  

 

 

Ad. 3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych gminy. 

 

  Radny senior Pan Bogdan Jurgielewicz odczytał rotę ślubowania: "Wierny Konstytucji i 

prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować 

godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców",  a 

najmłodszy wiekiem radny Pan Paweł Stachurski odczytywał z listy obecności nazwiska 

radnych, którzy po kolei wypowiadali słowa  „ Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Po złożeniu ślubowania przez wszystkich radnych, radny senior, złożył gratulacje oraz 

stwierdził, że radni, którzy złożyli ślubowanie objęli mandat radnego Rady Gminy Krypno.  

 

Ad. 4. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Wójta. 

 

Wójt Pan Marek Stankiewicz złożył przed Radą Gminy Krypno ślubowanie odczytując rotę 

ślubowania: „Obejmując urząd Wójta Gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców gminy.” Z dodaniem zdania: "Tak mi dopomóż Bóg."   

 

Ad. 5. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono wniosków. 

Radny senior Pan Bogdan Jurgielewicz stwierdził przyjęcie porządku obrad w następującym 

brzmieniu: 

 

1. Otwarcie obrad I sesji Rady Gminy Krypno. 

2. Wręczenie Wójtowi oraz radnym zaświadczeń o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych Radnych Gminy Krypno. 

4. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Wójta Gminy Krypno. 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

6. Wybór Komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego i 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy Krypno. 
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7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Stwierdzenia wyboru Przewodniczącego rady Gminy Krypno, 

b) Stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy Krypno. 

8. Ustalenie liczby i przedmiotu działania stałych Komisji Rady Gminy Krypno. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 6. Powołanie Komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego i 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy Krypno. 

 

Radny senior poinformował radnych, że Komisja powinna składać się z co najmniej dwóch 

osób. W skład Komisji nie może wchodzić osoba będąca kandydatem na Przewodniczącego 

Rady oraz Wiceprzewodniczących i zwrócił się z prośbą do radnych o zgłaszanie kandydatów. 

 

Do pracy w Komisji zgłoszono: 

 

Radnego Pana Szczepana Jana Konopko 

Radną Panią Pani Iwona Lipińska  

Radnego Pan Zbigniewa Dzienis  

Wskazani radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. Po ukonstytuowaniu się 

Komisja przystąpiła do prac związanych z przeprowadzeniem głosowań tajnych. 

 

Na Przewodniczącego Rady Gminy została zgłoszona kandydatura Pana Marka Kurzyna, który 

wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia tajnego głosowania. 

Po przeprowadzeniu tajnego głosowania Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Iwona 

Lipińska odczytała protokół Komisji, zgodnie z którym radny Pan Marek Kurzyna otrzymał 11 

głosów popierających jego kandydaturę i 4 głosy przeciw. W oparciu o wyniki tajnego 

głosowania Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że radny Pan Marek Kurzyna uzyskał wymaganą 

liczbę głosów popierających jego kandydaturę i tym samym został wybrany na 

Przewodniczącego Rady Gminy Krypno.  

 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi …..6….. stronę protokołu. 

 

W punkcie tym radny senior Pan Bogdan Jurgielewicz przekazał prowadzenie obrad I sesji 

Rady Gminy nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady Panu Markowi Kurzyna. 

Radny senior podziękował i złożył gratulacje radnemu wybranemu na Przewodniczącego 

Rady Gminy Panu Markowi Kurzyna i życzył owocnej pracy. 

Przewodniczący Rady podziękował  wszystkim za powierzenie jej tak ważnej funkcji. 

 

 

Na Wiceprzewodniczących Rady Gminy zgłoszono kandydatury następujących radnych: 

 - Pana Mariusza Stefana Adamskiego który wyraził zgodę na kandydowanie, 

 - Pana Macieja Krzysztofa Roszkowskiego który wyraził zgodę na kandydowanie, 

 - Panią Alicję Sienkiewicz-Dawidowską która wyraziła zgodę na kandydowanie.  

 

 

Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania i przeprowadziła tajne głosowanie. Po 

przeprowadzeniu tajnego głosowania Przewodnicząca Komisji Pani Iwona Lipińska odczytała 
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protokół Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z którym Pan Mariusz Stefan Adamski otrzymał 13 

głosów popierających jego kandydaturę, Pan Maciej Krzysztof Roszkowski otrzymał 11 

głosów popierających jego kandydaturę i Pani Alicja Sienkiewicz-Dawidowska otrzymała 5 

głosów popierających jej kandydaturę.    

W oparciu o wyniki tajnego głosowania Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że na 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy Krypno wybrani zostali radni: Pan Mariusz Stefan 

Adamski i Pan Maciej Krzysztof Roszkowski.  

 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi ……7………..stronę protokołu.  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał w prawach: 

Wójt Pan Marek Stankiewicz zgłosił wniosek o włączenie do porządku obrad w pkt. 7 ppkt c” 

likwidacji Filii Bibliotecznej w Długołęce”. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania w sprawie włączenia do 

porządku obrad w pkt. 7 ppkt c” likwidacji Filii Bibliotecznej w Długołęce”. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, uchwałę podjęto jednogłośnie.  

 

Imienna lista głosowania stanowi ……8……. Stronę protokołu. 

 

a) stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Krypno. 

Przewodniczący Rady powiedział, że podjęcie przedmiotowej uchwały jest 

dopełnieniem tego wyboru, w związku z czym proszę o podjęcie uchwały 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie  wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy Krypno.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, uchwałę podjęto jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr I/1/24 stanowi ……9…….. stronę protokołu. 

Imienna lista głosowania stanowi ……10…. stronę protokołu. 

 

 

b) Stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy Krypno. Jest to Uchwała 

formalna potwierdzająca wcześniejszy wybór. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie  wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy Krypno.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, uchwałę podjęto jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr I/2/24 stanowi ……11…….. stronę protokołu. 

Imienna lista głosowania stanowi ……12…. stronę protokołu. 

 

c) likwidacji Filii Bibliotecznej w Długołęce – projekt uchwały przedstawił Wójt Pan 

Marek Stankiewicz. Powiedział, że filia biblioteczna w Długołęce nie funkcjonuje od 

jesieni ubiegłego roku. Osoba tam pracująca zrezygnowała. Dostęp do książek dla 

dzieci uczących się w szkole w Długołęce został rozwiązany. Aby móc zlikwidować 

taką filię, potrzebna jest zgoda Książnicy Podlaskiej, którą otrzymaliśmy, więc nie ma 

formalnych przeszkód aby dokonać tej czynności. Zwrócił się z prośbą o podjęcie 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwałę podjęto jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr I/3/24 stanowi ……13…….. stronę protokołu. 

Imienna lista głosowania stanowi ……14…. stronę protokołu. 

 

Ad. 8.  Ustalenie liczby i przedmiotu działania stałych Komisji Rady Gminy Krypno. 

Inspektor Pani Beata Giełda powiedziała, że zgodnie ze Statutem Gminy Krypno, 

obligatoryjnie musi zostać powołana Komisja Rewizyjna i Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pozostałe Komisje są dowolne. W ubiegłej kadencji powołana była Komisja do spraw Budżetu, 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych i Komisja Rolnictwa i Dróg.  

 

Przewodniczący Rady Pan Marek Kurzyna zaproponował, aby pozostać przy liczbie Komisji z 

ubiegłej kadencji. 

 

Wójt Pan Marek Stankiewicz powiedział, że w ubiegłej kadencji posiedzenie Komisji Oświaty 

i  Spraw Społecznych odbyło się może jeden raz, więc można byłoby połączyć ją z Komisją do 

spraw Budżetu. Komisja do spraw budżetu jest potrzeba ponieważ opiniuje niektóre kwestie 

budżetowe. Komisja Rewizyjna musi liczyć minimum 3 osoby, w pozostałych Komisjach 

liczba członków jest dowolna, ale nie powinniśmy robić jak w ubiegłej kadencji, gdzie Komisja 

Rolnictwa i Dróg liczyła 11 osób. Praktyką naszej gminy jest to, że Komisje często zbierają się 

razem i obradują wspólnie.  

 

Przewodniczący Rady Pan Marek Kurzyna przystąpił do przeprowadzenia głosownia w 

sprawie propozycji Wójta o ustalenie liczby i przedmiotu działania stałych Komisji Rady 

Gminy: Komisja Rewizyjna; Skarg Wniosków i Petycji; Budżetu Oświaty i Spraw 

Społecznych; Rolnictwa i Dróg. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za propozycją Wójta Pana Marka Stankiewicza 

głosowało 15 radnych.  

W związku z powyższym powołano następujące Komisje Rady Gminy Krypno: 

1. Komisja Rewizyjna;  
2. Skarg Wniosków i Petycji; 
3. Budżetu Oświaty i Spraw Społecznych;  
4. Rolnictwa i Dróg. 

 
Imienna lista głosowania stanowi ……15…. stronę protokołu. 

 

Ad. 9. Wolne wnioski. 

 

Wójt Pan Marek Stankiewicz powiedział, że kolejna sesja odbędzie się 21 maja. Powiedział 

też, że planuje zrobić szkolenie nowym radnym na temat konstrukcji budżetu, zadań własnych 

gminy i zadań zleconych.  

 

− Radny Pan Szczepan Konopko zwrócił się z prośbą o zgłoszenie do Powiatu potrzebę 

naprawy mostu w Kryszynie ponieważ jest w fatalnym stanie, 
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Wójt odpowiedział, że rozmawiał z kierownikiem dróg i w piątek ma odbyć się spotkanie, są 

tam elementy do bieżącej naprawy, ale chciałbym aby przyjechał specjalista od budowy 

mostów i sprawdził, czy na tej konstrukcji dałoby się wylać most betonowy, czy jest to 

niemożliwe i potrzebna jest wymiana drewna. 

 

− Radna Pani Alicja Sienkiewicz-Dawidowska powiedziała, że na prośbę mieszkańców 

gminy jak i ośrodka zdrowia chciała zapytać, czy byłaby możliwość wystąpienia do 

zarządu dróg wojewódzkich o namalowanie pasów przejścia dla pieszych naprzeciwko 

ośrodka zdrowia. Dużo ludzi przechodzi przez ulicę, co stwarza niebezpieczeństwo.  

 

Wójt odpowiedział, że możliwość wystąpienia z prośbą zawsze jest, nie wiadomo tylko czy to 

zrobią, czy miejsce jest odpowiednie i nie będzie przeszkód formalnych. 

 

− Radna Pani Iwona Lipińska powiedziała, że w Bajkach Zalesiu jest problem z 

zarośniętym chodnikiem. Niekiedy starsze osoby nie są w stanie przejść. Zwróciła się z 

prośbą o interwencję w tej sprawie. 

 

Wójt odpowiedział, że zgodnie z prawem, jeżeli chodnik przylega do posesji, to właściciel 

posesji niezależnie od tego czy jest ona zamieszkana czy nie, powinien chodnik czyścić. 

 

− Radny Pan Zbigniew Dzienis zwrócił się z prośbą i pytaniem, czy jest możliwość 

zrobienia podjazdu dla osób niepełnosprawnych do bankomatu. 

 

Wójt odpowiedział, że jeśli warunki techniczne pozwolą na zrobienie podjazdu, to będziemy 

rozmawiać z władzami banku na ten temat. 

 

− Radna Pani Alicja Sienkiewicz-Dawidowska przypomniała o rozmowie w sprawie 

postawienia wiaty na początku wsi na przystanku autobusowym.  

 

Wójt opowiedział, że musimy wystąpić o zgodę do zarządcy drogi. Problem może być ze 

zmieszczeniem wiaty, ponieważ jest wąsko i tuż za poboczem są rowy przydrożne, spróbujemy 

to rozwiązać. 

 

− Radny Pan Wojciech Ciborowski zapytał o możliwość przesunięcia znaku teren 

zabudowany na początku Krypna o 200 m, są tam trzy drogi zjazdowe i jest 

niebezpiecznie, ewentualnie zamontować jakiegoś spowalniacza. 

 

Wójt odpowiedział, że też trzeba wystąpić do zarządcy drogi czyli Dróg Wojewódzkich. Kiedyś 

już występowałem o przesunięcie znaku w miejsce, gdzie jest ostatni dom w Krypnie i wtedy 

podjęto decyzję, że tern nie spełniał warunków dla terenów zabudowanych. Natomiast wtedy 

mniej było w tym miejscu zabudowy. Teraz jest trend żeby wydłużać tereny zabudowane i 

zwalniać ruch to myślę, że będzie to pozytywnie rozpatrzone. Jeśli chodzi o spowalniacze, to 

na drogach przelotowych raczej nie stosuje się takiego rozwiązania. Ja proponowałbym 

wstawienie radaru informującego o prędkości.  

 

W związku z wyczerpaniem tematyki posiedzenia I sesji Rady Gminy Krypno Przewodniczący 

Rady Pan Marek Kurzyna podziękowała wszystkim za udział w sesji i dokonała zamknięcia 

obrad. 

 

Protokółowała: Beata Giełda 


